
Van: WPG Ketelhaven <wpgketelhaven@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 8 december 2020 19:34 
Aan:  
Onderwerp: Windplannen en gezondheidsklachten, zeer verontrustend 
 
Geachte bestuurders en politici van de gemeente Dronten,  provincie Flevoland en de  EZK commissie 
van de Tweede Kamer, 
 
Vanuit de woonkern Ketelhaven in Flevoland hebben we (samen met de woonkernen Swifterbant en 
Biddinghuizen) alle juridische en inspraak wegen bewandeld om te proberen de geplande 249m hoge 
windturbines in Flevoland (Windplan Blauw en Groen) op 10 x de tiphoogte van woonkernen 
geplaatst te krijgen. 
De Raad van State heeft -zoals verwacht- nul resultaat ten gunste van burgers opgeleverd en 
omwonenden van geplande windparken zijn de dupe.  
 
Tegelijkertijd ontstaat er veel meer kennis en voortschrijdend inzicht over hoe schadelijk het geluid 
van windturbines voor de gezondheid van burgers is en dat de regelgeving en overheid daar volstrekt 
achteraan loopt. In de uitzending van Eenvandaag werd daar wederom op gewezen. Het is zeer 
verontrustend.   
Zie: https://eenvandaag.avrotros.nl/item/windmolens-steeds-krachtiger-en-te-vaak-dichtbij-
woonwijken-terwijl-dat-helemaal-niet-nodig-is/  
 
We willen u oproepen om het tij te keren en voor windparken op land de normen op basis van 
voortschrijdend inzicht bij te stellen en te voorkomen dat windparken die nog gebouwd moeten 
worden te dicht op woonkernen geplaatst worden. 10x de tiphoogte is een internationaal aanvaarde 
norm. Dat is wat we van meet af aan gevraagd hebben. 
 
We vragen van u, politici en beleidsmakers, bescherm ons, uw burgers, tegen deze ziekmakende 
industrie en besteed de overheids-subsidies beter!  
Moet deze situatie het volgende schandaal worden waarvan we allemaal achteraf zeggen dat het 
niet zo gemoeten had?  
 
We zijn als commissie teleurgesteld en murw gemaakt door procedures en regels. Als individuele 
burger en als groepen burgers staan we machteloos. Wij hebben er alles aan gedaan. 
Het zal van de politiek moeten komen om deze onaanvaardbare situatie te keren.  
Daar doen we een dringend en inmiddels wanhopig beroep op u en uw mede politici. Waar een wil 
is, is een weg. We hopen van harte dat u actie wilt ondernemen. 
 
Graag zien we een voor ons hoopvolle reactie van u tegemoet, om te zien dat onze overheid toch nog 
invloed heeft op ontoelaatbare praktijken voor haar burgers. 
 
met vriendelijke groet, 
 
Commissie Windplan Groen van de VVE Ketelhaven 
ir. Hans van Veen, voorzitter 
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